

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
頌 讚	75 神未曾應許 God Hath Not Promised	會眾
Praise	235 懇求聖靈充滿我 Breathe On Me 464 在基督裡成一體 We Are One in Christ Jesus	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	腓立比書 4:1-3, 15-17	會眾
Scripture	Philippians 4:1-3, 15-17	Congregation
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
信 息	同負主軛同作主工	劉再生牧師
Message		Rev. Solomon Liu
唱 詩	491 從你見耶穌	會眾
Praise	Let Others See Jesus in You	Congregation
奉 獻		Lucy Xin, Michael Nie
Offertory		Kelsey Sun, Randolph Chen
報 告		領會
Announcements		Liturgist
彼此問安		會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表 (2017年5月21日 10:00 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	Sunday School	English: Bro. Joshua Liu Youth: Bro. Chris Sung 中文成主請參另表
翻譯 Interpreter	任偉良執事		
領會 Liturgist	忻 華弟兄	成主 Adults	
翻譯 Interpreter	林子又姊妹	幼幼 Toddler	Sandy, Lai Yee Colley, Mary Lois Ling & Grace Lu
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 劉丹輝弟兄	兒主 Children	
招待 Usher	Hua Xin & Xiaolin Gu Lin Yi & Lois Johnson	午餐 Lunch	Potluck
Power Point	黃曼斯姊妹	5/26 (五) 團契	暫 停
音控 Audio	鄭祿偉弟兄	5/27 (六) 小組	北區、東北、東區 西區、南區、粵語、英語
司獻 Offertory	Lucy Xin, Michael Nie Kelsey Sun, Randolph Chen		

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 感謝讚美主，大家在母親節主日崇拜中歡喜快樂，享受主愛的團契，感謝弟兄為大家照相，青少年預備豐盛的午餐，兒童獻唱國語詩歌。
3. 聖工會議於今日1pm召開月例會，請聖工委員參加。
4. 週三(5/24)晚禱告會，週四(5/25) 10am姊妹會都在教會舉行，請參加。
5. 週五(5/26)團契聚會暫停(青少年團契照常)，改為次日(5/27週六)小組聚會，聚會時間地點請參考教會網頁與電郵資訊，請參加。
6. 週六(5/27)中午高中畢業餐會，求主賜福保守畢業生。
7. 下主日(5/28)請卜現法牧師證道；卜牧師計畫赴香港一行，請代禱。
8. 本週請為以下五個家庭代禱——李選民弟兄家、杜一平姊妹家、沈苡緣姊妹家、周書政弟兄、邵勇弟兄家。
9. 為暑假短宣代禱——王小琪姊妹日本短宣(5/13-31)；Jack Jiang (5/22-8/12)東亞短宣；Arborlawn Men Quartet(六月)台灣短宣；Mission Harmony台灣短宣(6/25-7/13)。
10. 真道學坊將於7/15(六)在本地舉行一日的「護教辯道」專題講座，務請主日學教導同工與家長參加。(詳見教會網頁與電郵)
11. 兒童VBS(8/7-11)已開始報名(見教會網頁)，請為籌備與招生代禱。
12. 全齡主日學接續在主日崇拜後上課——* 中文成主課程如下表；* 英文成主在R201；* 青少年主日學在2F Youth Hall，請參加。
13. 肢體關懷與代禱：** 為身體欠安的肢體——胡世玉姊妹的復原；魏忠友弟兄、沈苡緣姊妹、卜現法牧師、杜一平姊妹、古瑪麗師母、陳莫姊妹令堂健康；金琮菲姊妹(6/20)、朱伊珊姊妹妊娠。** 為遠行肢體——黃林格姊妹回中國；陸克己姊妹，李選民弟兄闔家，周書政弟兄，姚嘉為先生，葉靜云姊妹在中國；王小琪姊妹在日本；古柏恩牧師伉儷在台灣。** 為離鄉在外學子——劉明輝、劉昂迪、姜波、滕祖賢、胡逸之、葉灝華、楊歡、黃林格、謝貝金、Jessica Mao之學校生活。** 為畢業生——高中：(5/20) Daniel Hu, (6/1, 2) Matthew, Brian, Michael, Harvey, Nina。

5~8月 中文成主	研經(會堂)：劉再生牧師 歷代志下/列王與先知	迎新班(R105)：劉趙秀娟師母 林怡姊妹
--------------	----------------------------	--------------------------

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Praise the Lord, we had a so blessed Mother's Day Sunday, enjoyed love fellowship in Christ. Appreciation to Bro. Yong for photo taken; wonderful lunch by Youth, Chinese hymn offertory by children.
3. Church council meeting will be held at 1 pm, council member please attend.
4. Wednesday (5/24) Prayer Meeting, Thursday (5/25, 10am) Women Group will be held at Church, please attend.
5. Friday (5/26) fellowship will be cancelled (Youth group will remain), instead, the next day (Saturday 5/27) will be regional small group

- meeting, please find meeting info on church website and email.
- 2017 Senior Banquet will be held on Saturday (5/27), please pray for those graduates.
 - Next Sunday (5/28), Rev. Timothy Pu will give sermon, please pray for him and his travel plan to Hong Kong.
 - Please pray for five families this week: Bro. Levi Li and family、Sis. Yiping Du and family、Sis. Irene Shen and family、Bro. Adam Zhou、Bro. Yong Shao and family.
 - Pray for summer short term mission teams — Sis. Lucia Wang to Japan (5/13-31); Jack Jiang to East Asia (5/22-8/12); Arborlawn Men Quartet to Taiwan (June); Mission Harmony to Taiwan (6/25-7/13).
 - July 15th, Saturday, Truth Institution will hold one-day workshop of *Apologetic* in Bedford, all the teaching coworkers and parents please attend. (Details on church Web and email)
 - Kids VBS (8/7-11) begins to register (see church web), please pray for the preparation and registration.
 - All age Sunday Schools proceed after Worship: Chinese Adults refer to table; English Adults in R201; Youth at 2F youth hall. Please attend.
 - Intercessions: Pray for ** Physically weak: Sis. Lily Li recovery; Bro. John Wei, Sis. Irene Shen, Rev. Timothy Pu, Sis. Yiping Du, Mrs. Mary Krueger, Sis. Lois Johnson's mother's health. Sis. Vivian Jin (6/20), Sis. Esa Zhu pregnancy. ** People traveling: Sis. Rachel Huang to China; Sis. Grace Lu, Bro. Levi Li family, Bro. Adam Zhou, Mr. David Yao, Sis. Vivian Yeh in China; Sis. Lucia Wang in Japan (5/6-7/1); Rev. & Mrs. Krueger in Taiwan. ** Students away from home: Bob, Ondy, Jack Jiang, Jason, Galen, Cecilia, Huan Yang, Rachel Huang, Eva Xie, Jessica Mao. ** *Graduates*: HS_ Daniel Hu (5/20), Matthew, Brian, Michael, Harvey, Nina (6/1, 2).

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一七年五月廿一日 May 21, 2017



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints
 貞愛家庭的見證 The Testimony of Sacred Household

上週統計 Last Week's Statistics (2017年5月14日)

主日崇拜 Sunday Worship	155人	姊妹會 Women Group	12人
禱告會 Prayer Meeting	11人	週五團契 Friday Fellowship	37人
奉獻 General Offering	1848.00	Mission	100.00

下週事奉 Next Week's Services (2017年5月28日)

證道 Sermon	卜現法牧師	Sunday School	English: Bro. Joshua Liu Youth: Bro. Chris Sung 中文成主請參另表
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄		
領會 Liturgist	葉衛平弟兄	成主 Adults	
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄	幼幼 Toddler	Sandy, LaiYee Colley, Mary Lois Ling
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Sister Cecilia Yip	兒主 Children	
招待 Usher	Hua Xin & Xiaolin Gu Lin Yi & Lois Johnson	午餐 Lunch	彭燕明姊妹 張麗菁姊妹
Power Point	黃羅曼姊妹	6/2 (五)團契	徐燕群姊妹
音控 Audio	鄭祿偉弟兄	Snack	周玉蘭姊妹 覃素蓉姊妹
司獻 Offertory	Jean Nie, Ada Yong Brian Shao, Harvey Sun		

耶穌回答說：那起初造人的，是造男造女，

並且說：「因此，人要離開父母，與妻子連合，二人成為一體。」...

... Jesus replied, that at the beginning the Creator made them male and female, and said, 'For this reason a man will leave his father and mother and be united to his wife, and the two will become one flesh.'

馬太福音 Matthew 19:4, 5

6135 Holiday Lane, North Richland Hills, TX 76180

<http://glorycbc.org>

glorycbc@hotmail.com

(817) 614-8956

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (H) (817) 400-8214